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PROTOKÓŁ Nr XLV/21 

SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA 

z 12 października 2021 r. 

odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta Kamienna Góra 

 

Godzina rozpoczęcia Sesji 14:32 , zakończenia 15:02. 

 

Obecnych na Sesji – 13 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

Obsługa radcowska – adw. Wojciech Witkowiak 

 

Ad.1. Otwarcie Sesji 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Dzień dobry. Witam serdecznie Państwa otwieram 

XLV sesję Rady miasta Kamienna Góra. Witam radnych Rady miasta, pracowników 

Urzędu Miasta, media oraz osoby obserwujące tę sesję na oficjalnym kanale miasta 

Kamienna Góra w serwisie Youtube. Z uwagi na panujący stan epidemii wywołany 

wirusem SARS Cov-2 sesja odbywa się w reżimie sanitarnym. Korzystając z okazji, 

chciałabym poinformować mieszkańców miasta, iż radni przyjmują interesantów na 

dyżurach, które odbywają się w piątek od godziny 14:30 do 15:30 i bardzo proszę 

mieszkańców, żeby korzystali z tej możliwości i kontaktowali się z radnymi. Jeszcze 

raz przypomnę każdy piątek od godziny 14:30 do 15:30. Informuję zebranych, iż pełna 

treść klauzuli informacyjnej o przetwarzaniu danych osobowych została umieszczona 

przed wejściem na salę witrażową i jest również dostępna na stronie BIP Urzędu 

Miasta. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 13 na 15 ustawowego składu, w tym 2 

radnych uczestniczy zdalnie, co stanowi quorum, przy którym Rada Miasta może 

obradować i podejmować uchwały. Przechodzimy teraz do punktu drugiego porządku 

obrad.” 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Dzisiejszy porządek obrad przedstawia się 

następująco: 
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1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra.  

4. Zamknięcie sesji. 

 

Czy ktoś z Państwa ma wnioski dotyczące zmiany w porządku obrad? 

Nie widzę, przechodzimy do punktu trzeciego w porządku obrad.” 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra.  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Bardzo proszę Panią Skarbnik Iwonę Pazgan  

o zaprezentowanie projektu uchwały.” 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan: „Dzień dobry, witam Państwa, jest to projekt Burmistrza 

Miasta w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra. Na podstawie przepisów ustawy  

o samorządzie gminnym oraz ustawy o finansach publicznych Rada Miasta Kamienna 

Góra uchwala, co następuje:  

§1. projektu w Uchwale Nr XXXVI/204/21 z dnia 27 stycznia 2021 roku w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra 

wprowadza się następujące zmiany: 

zmienia się załącznik nr 1, który otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 1 do niniejszej 

uchwały. Zmienia się załącznik nr 2, który otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 2 do 

niniejszej uchwały. 

§2. projektu pozostałe zapisy wyżej wymienionej uchwały pozostają bez zmian. 

§3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra i  

§4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przedstawiony Państwu projekt zakłada wprowadzenie do przedsięwzięć 

planowanych w latach 2021/2022 zadania pod nazwą Przebudowa jazu na rzece 

Zadrna w Kamiennej Górze. Proponujemy Państwu wprowadzenie zmian  

w wieloletniej prognozie finansowej, polegającej również na zwiększeniu limitów na 

przedmiotowe zadanie w związku z prowadzoną procedurą  na wyłonienie wykonawcy 
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na realizację zadania. Złożone oferty w znaczny sposób przekraczają wartości ujęte  

w uchwale budżetowej na to zadanie na 2021 rok w związku z czym abyśmy mogli 

rozstrzygnąć to postępowanie albo unieważnić prowadzone postępowanie, złożony 

został przez Burmistrza Miasta wniosek do Państwa o przyjęcie tej uchwały, której 

podjęcie umożliwi nam wyłonienie wykonawcy na realizację przedmiotowego zadania 

i rozpoczęcie robót budowlanych polegających na przebudowie jazu na rzece Zadrna 

w Kamiennej Górze. Projekt uzyskał pozytywną opinię jednogłośną Komisji Budżetu, 

Strategii i Rozwoju. Pozytywną opinię jednogłośną Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej, pozytywną opinią Komisji Regulaminowej również jednogłośnie  

i pozytywną opinię jednogłośną Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja Spraw 

Społecznych zapoznała się z przedmiotowym projektem Poproszę teraz,  jeżeli Pani 

Przewodnicząca wyrazi zgodę na to Pana Sekretarza o przedstawienie technicznych 

założeń planowanej inwestycji na jazie. Dziękuję.” 

 

Sekretarz Miasta R. Łukasiński: „Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, 

przygotowano krótką prezentację, jeżeli chodzi o sprawy techniczne, dlaczego ten jaz 

powinien być niezwłocznie poddany renowacji i przebudowie? A de facto będzie to 

budowa nowego obiektu. Powiem tak, jaz jest obiektem piętrzącym służącym tylko  

i wyłącznie na potrzeby zalewu. Jego stan jest zły, o czym Państwo radni już usłyszeli. 

Przy dużym wezbrań u wód rzeki Zadna może dojść do zniszczenia Musimy o tym 

wiedzieć, że wówczas nie tylko Zalew może wyschnąć, ale i też grozi to podtopieniami 

budynków, które znajdują się przy ujściu. Obiekt ten jest niezautomatyzowany, to 

znaczy musi być zamykany, otwierany, co utrudnia przy ewentualnych powodziach 

jakiekolwiek działania. Tutaj nowy obiekt ma być zautomatyzowany, co doprowadzi do 

większej regulacji tych wód, które mają dopływać do Zalewu. Tak, na slajdach 

przedstawiono założenia i zakres robót. Szanowni Państwo, radni otrzymali też drogą 

mailową tą prezentację, Być może trochę późno, ale no założenia są takie: demontaż 

istniejącego dopływu, montaż dwóch dopływów po to, aby ruszyć wodę w jednym  

z tych zbiorników w tym pierwszym zbiorniku. Budowa obiektu jazu, budowa 

przepławki specjalnej dla zwierząt, bo musimy też wiedzieć, że istniejący jaz nie 

spełnia wymogów odnośnie ochrony i migracji zwierząt. Obecnie obowiązujący. 

Dlatego ta przepławka musi być koniecznie wykonana. Nowy jaz zgodnie z projektem, 

który jest przygotowany, będzie wybudowany w technologii powłokowej, czyli oprócz 

konstrukcji żelbetowej będzie pewnego rodzaju pływak, worek, który będzie regulował 



4 
 

w zależności od potrzeb napełnianie wodą albo zamykanie. Jeszcze należy wiedzieć, 

że obecnie posiadamy dokumentację kompletną. Mamy wszelkie zgody, mamy 

pozwolenie na budowę, jest ustanowiony kierownik budowy. Także wszystkie zgody 

na wejście w działki, nawet te, które nie są obecnie działkami należącymi do miasta 

mogą być użytkowane w ramach budowy nowych obiektów. Tu konkretnie chodzi  

o pozwolenie na działkę numer 233 i tam ma być ułożone 265 metrów rury odpływowej. 

Fi 400, czyli o średnicy 40 centymetrów to jest jeden z dopływów. Szanowni Państwo, 

tak wygląda cała inwestycja. Tak jak mówiłem, aby zobrazować oprócz obiektu 

samego jazu jest dopływ po nowym przebiegu i dwoma nitkami doprowadzenie do 

pierwszego ze zbiorników. To doprowadzenie ma też spowodować zachowanie 

lepszej czystości wody w przyszłości, ponieważ woda będzie krążyć w tym zbiorniku, 

będą napływać z dwóch stron, będzie krążyć, będzie jakiś ruch wymuszony poprzez 

to, tak zaprojektowano i taki jest pomysł, żeby to wykonać. Kolejną sprawą jest  

konieczność wybudowania tego w tym momencie jak najszybciej bez zwłoki ze 

względu na galopującą inflację w kraju. Państwo słyszeli, że ceny materiałów 

budowlanych bardzo rosną, drastycznie rosną i z całą pewnością nie będzie taniej. 

Kolejny przetarg, kolejne przetargi, jeżeli nie teraz, na pewno nie spowodują tego, że 

inwestycje będziemy mogli zrobić taniej, lepiej się nie da, bo mamy taki projekt, a nie 

inny, a taniej Na pewno nie będzie to z całą pewnością wiemy. Natomiast ryzykujemy 

dużo, bo tak jak mówiłem przy wezbraniach wód może się wydarzyć wszystko  

i wówczas no trzeba będzie kogoś obciążyć tą decyzją. Dlaczego rzecz nie została 

zrobiona wcześniej. Szanowni Państwo, tu jeszcze na zbliżeniu mamy cały obiekt. Jak 

wygląda, po prawej stronie jest ta przepławka. Obiekt będzie bardzo nowoczesny,  

zautomatyzowany, dlatego też jeżeli chodzi o firmy, które mogą nam to wykonać,  

o wykonawców ich nie ma na rynku lokalnym. To to są poważne roboty. Tutaj też 

wymagamy doświadczenia w tym zakresie. I wszystkie oferty, które zostały złożone, 

opiewają na podobne kwoty, na przynajmniej kwoty podobnego rzędu. Stąd też 

pewność, że nie jest to jedna oferta, która być może jest złożona na dużą kwotą, za 

dużą i za chwilę możemy spróbować raz jeszcze, nie. Mamy obraz mniej więcej od 3 

do 5 milionów. Tak się rozłożyły oferty. Dlatego po negocjacjach przeprowadzonych  

w ramach zamówień publicznych mamy w tej chwili ofertę najkorzystniejszą i chcemy 

dokończyć postępowanie. To tyle, jeżeli Państwo radni mają jakieś pytania, to 

postaram się odpowiedzieć. Jeżeli nie, to bardzo bym prosił...” 
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Prezentacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Czy ktoś z Państwa ma pytania?” 

 

Sekretarz Miasta R. Łukasiński: „Pani Przewodnicząca, jeszcze jeżeli można, 

prosiłbym jeszcze koleżankę tutaj Panią Kierownik wydziału merytorycznego 

odpowiedzialnego za nieruchomości, żeby też kilka słów powiedziała odnośnie 

nieruchomości, bo takie pytania też padały na komisjach.” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości K. Mrówka: „Może bym poruszyła 

temat stosunków własnościowych. Bardzo proszę o załącznik nr 1. Trwają rozmowy z 

pozyskaniem dwóch nieruchomości, najpierw przedstawię działkę 236/12 w obrębie 

numer 7 przy ulicy Leśnej. Właścicielem jest osoba fizyczna, która wyraziła wolę 

sprzedaży działki niezabudowanej dla Gminy Miejskiej Kamienna Góra została podjęta 

taka uchwała przez Państwa w miesiącu już Państwu nadmienię, w miesiącu czerwcu 

na dzień dzisiejszy znamy wartość nieruchomości. Został wysłany protokół z rokowań 

dla właściciela nieruchomości, który jest reprezentowany przez pełnomocnika  

i pełnomocnik, jak najbardziej wyraża wolę, aby Gmina Miejska zakupiła tą 

nieruchomość, więc jesteśmy na dobrej drodze do podpisania aktu notarialnego. 

Trwają również rozmowy z właścicielem działki 233. To jest załącznik nr 2, sprawa jest 

troszkę skomplikowana ze względu na to, że były regulacja własnościowa tej 

nieruchomości. Na dzień dzisiejszy jest jeden właściciel tej nieruchomości. Osoba 

oczywiście wyraziła wolę sprzedaży tej nieruchomości. Została podjęta uchwała  

w 2016  roku w sprawie nabycia tej nieruchomości, mamy prawo do dysponowania tą 

nieruchomością na przebudowę jazu. Na chwilę obecną również został wysłany 

protokół z rokowań dotyczący przejęcia tej nieruchomości przez Gminę Miejską 

Kamienna Góra. Myślę, że tutaj jak najbardziej powinna być wola stron, czyli osoby 

fizycznej do tego, aby Gmina Miejska nabyła tą nieruchomość. Jeżeli osoba fizyczna 

nie wyraziłaby zgody na to, aby Gmina Miejska za tą kwotę nabyła nieruchomość, 

zostanie wskazana działka w ramach zamiany nieruchomości. Więc tutaj, że tak 

powiem wachlarz możliwości jest duży. Cały czas trwają rozmowy z osobą fizyczną na 

tym etapie. Czy jakieś pytania do tematów własnościowych?” 
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Przewodnicząca RM V. Majak: „Proszę Pani radna Danuta Kurnyta.” 

 

Radna D. Kurnyta: „Pani Kierownik, a te działki one są już przez rzeczoznawcę 

oszacowane?” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości K. Mrówka: „Tak.” 

 

Radna D. Kurnyta: „Jakie są kwoty? Można teraz powiedzieć, czy nie?” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości K. Mrówka: „Myślę, że tak zostało 

podjęte zarządzenie Burmistrza w ostatnim czasie dotyczący wartości nieruchomości, 

więc działka o numerze 236/12 w obrębie numer 7 o powierzchni 140 metrów 

kwadratowych oszacowana jest na kwotę 7314 złotych jest to kwota brutto. Natomiast 

druga nieruchomość o powierzchni 1333 metry kwadratowe- wartość tej 

nieruchomości to jest 69 636 złotych. Środki w budżecie są na te cele przeznaczone 

na ten rok.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Jerzy Basta.” 

 

Radny J. Basta: „Ja nie mam pytania bezpośrednio do Pani Kierownik. Chciałem 

zapytać się Pana Burmistrza, bo na temat jazu rozmawialiśmy wielokrotnie, teraz 

jesteśmy na etapie, że musimy zmodyfikować wieloletnią prognozę finansową. 

Chciałbym się zapytać, czy jeżeli nie podjęcie tej uchwały będzie skutkowało tym, że 

tak jak nas informowano, wszelkie pozwolenia stracą ważność w przypadku nie daj 

Bóg wysokiej wody stary jaz nam się, rozpadnie to wtedy nie wiem, chyba byśmy 

musieli wodę nosić wiaderkami do Zalewu, czy ja się mylę, czy też tak może się tak 

nie stanie, ale może się tak stanie? Dziękuję.” 

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc: „No ja odpowiem Panu Wiceprzewodniczącemu, tak 

jak najbardziej to może być, tym bardziej, że woda w 97 roku dotarła nawet na drugą 

część ulicy Kościuszki. Tak więc nie mówiąc o tym, że po prostu tak jak tutaj Pan 

Sekretarz powiedział, będzie drożej, nomen omen w strategii miasta, Rady Miasta na 

stronie 58, którą część z Państwa radnych głosowała, ta budowa jazu jest wymieniona, 

więc to jest w strategii miasta tak, którą parę lat temu część z radnych podjęła, więc 

proponowałbym trzymać się tej strategii. I tak jak tutaj Pan radny mówi, możemy mieć 

później problemy, jeśli już w tym roku, z tego co pamiętam, były mocne ulewy od strony 
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Krzeszowa i ten poziom wody był dosyć znaczny, tak. Zbliża się zima. Zobaczymy, co 

będzie na wiosnę, więc jak najbardziej tutaj jest taka... jest  takie ryzyko, tak.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Pan radny Wiesław Sobiechowski, proszę, jeżeli Pan 

chce zabrać głos to do mikrofonu.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Wszyscy wiemy, że w tym roku tego się nie zrobi, ale 

zacząć trzeba robić. Tu się zgadzam. A jeśli chodzi o powódź, która była w 97 bodajże, 

to akurat jaz nie miał nic tutaj wspólnego z tym, że zalało tylko po prostu wysoki stan 

wód był wszędzie i to pamiętamy, że Czesi też spuścili wody, nie informując Polski  

i dlatego tutaj pozalewało. Także to akurat nie miało nic z tym wspólnego, ale zgadzam 

się z tym, że wreszcie trzeba to zrobić z tego względu, że to nam blokuje inne rzeczy. 

Dziękuję.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Pani Regina Komorowska. Nie? Pan Andrzej Grzyb, 

proszę.” 

 

Radny A. Grzyb: „Chciałem zaznaczyć, że ten jaz  nie tylko jest potrzebny ze 

względów przeciwpowodziowych, ale przede wszystkim do wymiany wody w zbiorniku 

i błędem było okazało się teraz, że sypano ten proszek na płytką wodę stojącą to 

spowodowało rozwój glonów. I teraz ten dopływ świeżej wody, prawda wymusi ruch, 

będzie przepływ i prawda tylko jeszcze trzeba dokończyć inwestycję wykonując 

odpływ, przelew na końcu zbiornika i ta woda się oczyści, prawda? Także to jest 

bardzo pilna sprawa i tutaj jak zwrócono uwagę, czym później to koszty będą coraz 

większe, także w ogóle z tym zalewem to pierwsza rzecz już kilka lat temu powinna 

jakaś się stać to wykonanie tego jazu. To podstawa do innych, bo to spowoduje 

czystość wody, a to jest podstawa do rozwoju następnych inwestycji. Dziękuję.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Zwłaszcza, że tu tej pory cały czas się mówiło o tym.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Pani Skarbnik Iwona Pazgan.” 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan: „Ja, chciałam tylko w uzupełnieniu jeszcze odpowiedzi na 

pytanie zadane przez Pana Wiceprzewodniczącego Jerzego Bastę powiedzieć, że 

pozwolenie na budowę nam nie wygaśnie, dlatego, że doskonale Państwo wiecie, że 

mamy zatrudnionego już kierownika budowy, więc wpisy w dzienniku budowy są de 
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facto inwestycja jest w trakcie realizacji. Natomiast tutaj są dwa elementy, które 

stanowią zagrożenie, przede wszystkim ten pierwszy, o którym mówił Pan Sekretarz, 

czyli galopująca inflacja i wzrost kosztów takiej budowy. Z roku na rok te koszty są 

coraz wyższe. Tu są prace specjalistyczne, hydrologiczne, które wymagają określonej 

technologii. Tu będą żelbeton, tu będzie beton. To są wysokonakładowe, że tak 

powiem materiały niezbędne do realizacji tego zadania. Drugi aspekt to jest ten aspekt, 

o którym też tutaj już wcześniej mówiliśmy, czyli stan techniczny tego jazu. Tutaj 

Państwo doskonale pamiętacie, że o konieczności przebudowy tego jazu to 

rozmawiamy już co najmniej od kilku jak nie od kilkunastu lat. Dlatego... no mamy tą 

możliwość przynajmniej rozpocząć w tym roku realizację tej inwestycji, zakończyć  

w przyszłym roku po to, aby w kolejności w dalszej kolejności realizować dalsze prace 

związane tutaj z tą częścią miasta z tymi inwestycjami w tej części miasta. Dziękuję 

bardzo.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Jerzy Basta.” 

 

Radny J. Basta: „Ja chciałem się tylko odnieść do wypowiedzi Pana radnego 

Wiesława Sobiechowskiego, oczywiście Pan dobrze mówi o powodzi z 97 roku, ale nie 

mniej jednak nie dalej niż trzy cztery miesiące temu, sam dzwoniłem tutaj do urzędu, 

kiedy już woda nie mieściła się w korycie rzeki Zadrna i wlewała się na posesję numeru 

81. Wtedy byłem obecny jak próbowano ten jaz podnieść, żeby nadmiar wody wpuścić 

na Zalew. Naprawdę powiem Państwu tam się patrzyliśmy, czy to  wytrzyma, czy 

korba, czy jaz, czy ludzie będą musieli uciekać, a tutaj Pan Wiceburmistrz doskonale 

ma rację, bo woda by też przelewała się bezpośrednio w Pana otoczenie tam, gdzie 

pan zamieszkuje. Dziękuję.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Radny, Wiesław Sobiechowski.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Wiadomo, że wszyscy się zgadzamy na to, żeby jaz zrobić. 

Mi tylko chodziło, że nie bezpośrednią przyczyną był jaz tylko powódź. Wiadomo, że 

to jest pilna sprawa, tak jak Pani Skarbnik tu zaznaczyła temat jest już wałkowany, 

kupę czasu, dlatego ja nie wiem, czy jest sens, żebyśmy się dalej rozwodzili. Jak każdy 

na komisjach głosował "za" proponuję, żebyśmy przystąpili do głosowania.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Danuta Kurnyta.” 
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Radna D. Kurnyta: „Pani Skarbnik, ja tylko chciałam zapytać jedno zdanie, czy… 

kiedy miałaby się rozpocząć ta inwestycja?” 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan: „Termin związania ofertą mamy do 29 października tego 

miesiąca, czyli jeżeli podpiszemy umowy najpóźniej 29 października, przekazujemy 

wykonawcy teren budowy i może wchodzić na budowę. Ja jeszcze na jedną rzecz 

chciałam Państwu tutaj zwrócić uwagę, bo padały takie pytania na komisjach, co z tymi 

działkami, o których tutaj Pani Kierownik już mówiła. Czy my mamy prawo wejść, 

realizować inwestycje? Otóż mamy prawo, mamy pozwolenie na wejście w teren dla 

celów budowlanych, czyli realizacja inwestycji na tych działkach, które nie stanowią 

jeszcze własności Gminy Miejskiej Kamienna Góra także tutaj nie ma zagrożenia 

takiego, że przekażemy plac budowy wykonawcy i wykonawca nie będzie mógł wejść 

w teren, bo jedna czy druga działka jeszcze nie stanowi własności Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra. Ja Państwu tylko przypomnę taką sytuację, budowaliśmy tutaj przez 

dwa lata ścieżki rowerowe. Kolejnym etapem inwestycji była modernizacja oświetlenia 

w mieście, to była jedna duża inwestycja. I państwo, wiecie, że ścieżka rowerowa 

budowana była po nasypach kolejowych. Nasypy kolejowe do dzisiaj nie stanowią 

własności Gminy Miejskiej Kamienna Góra,  trwa proces jak gdyby przejęcia tych 

nieruchomości. Natomiast w związku z tym, że mieliśmy prawo do dysponowania 

gruntem, bo wydzierżawiliśmy te tereny od PKP, mogliśmy wyjść ze swoją inwestycją 

i realizować tą inwestycję. I tutaj jest podobna sytuacja, możemy wejść, mamy prawo 

do dysponowania nieruchomościami na cele budowlane, możemy realizować 

inwestycje. A w trakcie po prostu procedować dalsze etapy przejęcia tych 

nieruchomości na własność gminy miejskiej. Dziękuję”. 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Czy mają Państwo jeszcze pytania? Trzy minuty 

przerwy na sprawy techniczne. Wznawiam obrady po przerwie, czyli jeszcze ktoś  

z Państwa radnych chce zadać pytanie? Nie widzę.  W takim razie przechodzimy do 

głosowania. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały? 

Proszę o naciśnięcie przycisku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan radny  Łukasz 

Seweryniak... Sławiński, przepraszam.” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za podjęciem uchwały.” 
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Przewodnicząca RM V. Majak: „Jeszcze raz Przepraszam, to pani Elżbieta 

Seweryniak. Pani radna Elżbieta Seweryniak. Nie działa, mikrofon jest "za". Napisane 

na czacie, Panie mecenasie czy możemy uznać to? Czyli jest "za". Tak Pani Elu? 

Dobrze, rozłączyła się, jest napisała na czacie na komunikatorze że jest "za". Pan 

mecenas wyraził zgodę, że przyjmujemy ten głos, czyli zamykamy głosowanie. Proszę 

o wyświetlenie… Proszę, Panie Radny Wiesław Sobiechowski.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „No nie jestem do końca przekonany, bo de facto nie wiemy 

kto  praktycznie pisał, ani nie widzieliśmy tej osoby. To jest pierwsza sprawa. Druga 

sprawa pamiętacie tą aferę jak pokazywali w telewizji, jak wkręcił jeden sędzia i kazał 

żonie głosować? No dlatego mówię, żeby nie było później, że my możemy mieć też 

jakieś z tego tytułu problemy, chyba że macie koleżanki i widzicie, że ona kiwa głową, 

że tak.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Panie radny, dziękuję za słuszną uwagę. Jeszcze 

raz dzwoni, może próbuje się skontaktować. Pani Elu słucham?” 

 

Radna E. Seweryniak: „Panie Wiesławie…” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Jeszcze raz bardzo proszę.” 

 

Radna E. Seweryniak- Bijak: „Elżbieta Seweryniak- Bijak  i ja... także tutaj nie po 

prostu mikrofon nie działa i musiałam tak to wykonać na czacie.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Jeszcze raz Pani Elu, czy jest Pani "za" uchwałą?” 

 

Radna E. Seweryniak- Bijak: „Jestem za podjęciem uchwały, jak najbardziej ja to 

napisałam.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Czy Panie radny przyjmuje Pan wyjaśnienia i takie 

głosowanie? Panie, mecenasie czy wszystko jest w porządku? Mamy pewność, Pan 

mecenas potwierdza. Stwierdzam, że 13  radnych, 13 głosów jest "za" związku z tym 

uchwała została przyjęta i nosić będzie numer XLV/290/21- zał. Nr 3 do protokołu. 

Dziękuję.”  
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Ad.4. Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamykam 

XLV Sesję Rady Miasta w dniu 12 października 2021 roku.” 

 

Protokołowała:     

Malwina Marmuszewska                                            Przewodnicząca Rady Miasta 

 

/-/ Violetta Majak  

 

 

 

 

 

 


